
Medlemsmøte 07.03.2025 

 

Agenda: 

1. Orientere om status på avfallsplan 

• Det ble tatt opp på medlemsmøtet i fjor om at vi måtte ha en godkjent 

avfallsplan hos statsforvalter. Det re nå etter mye lesing på nett og flere 

samtaler med statsforvalter sendt inn informasjon rundt vår småbåthavn til 

statsforvalter.  

Det er nå en mulighet for at vi slipper en avfallsplan som må godkjennes. 

Styret vil uansett vurdere å jobbe med en lignende plan for å redusere 

forsøpling.  

Det har i perioder en del avfall nede i båthavna. Det oppfordres til å bli mer 

bevisst hva som kan i «container» og hva som er spesialavfall og som da hver 

enkelt har ansvar å ordne med selv. Eks. på dette er olje, batterier mm som 

ikke skal i container.  

 

2. evt.  

• Til neste årsmøte: Har en mal på kontrakt på hjemmesiden.  

Her står det blant annet at eier skal få refundert sin kjøpesum, med korrigering 

av konsumprisindeksen.  

Med tanke på foreningens økonomi inn i framtiden, bør denne avtalen endres. 

Det er avgjørende for foreningen at man korrigerer for konsumprisindeksen i 

fremtiden, og at den sum som betales tilbake er den summe man har betalt for 

båtplassen. Dette bør gjelde for nye kjøper av båtplass.  

 

Diskusjonen gikk bianca_heidenberg@hotmail.comså videre på at  

båtforeningens økonomi -/ inntekter må også  innebefatte vedlikehold av 

brygger mm. Kvalitet på båtplassene må holde en god stand for å være 

attraktive, slik at foreningen greier å å selge plasser og dermed sikre at det er 

penger til årlig vedlikehold.   

 

Det ble også snakket om ulike modeller for hvordan andre båtforeninger gjør 

det i forhold til konsumprisindeks. Den modellen vi har nå, gjør båtplassene i 

båtforeningen attraktive. Vi trenger å fremstille båtforeningen med «goder», i 

disse tider hvor vi har mange ledige plasser.  

 

Styret lurer på om vi skal jobbe for en vedtektsendring i foreningen når det 

gjelder dette med konsumprisindeks, for at vi skal være «bærekraftige». 

 

Andre innspill: hva med å etablere en bølgebryter på utsiden av de «ytterste 

plassene»? 

 



• Snakk om utslipp av båt på Vispen. Koster 100 kr. Er nok mest for båter opp til 

17-18 fot.  Det er vispen sjøsenter som kan kontaktes ved interesse for dette. 

Nøkkel til bom lånes ut ved behov.  

• Forslag om å lage en Facebook gruppe, hvor det er lettere å få ut informasjon 

til båtforeningens deltakere. Til de som eier/ leier båtplass. Det er en stor 

fordel hvis f.eks. det er noe info som må formidles fort til medlemmene.  

Pr. nå, er det nede på brygga oppdatert informasjon om hvem i styret som kan 

kontaktes.  

• Fortøyning er viktig. Særlig på utsiden. Det er viktig med god fortøyning – 

særlig der. Vi poengterer at det står i vedtektene/ reglementet om fortøyning 

og at det skal fjernes før vinteren.  

• Oppfordring å sjekke bukkene som brukes ved vinteropplag. Det er mye 

dårlige bukker, og det kan skje uhell og ulykker. I verste fall kan det være 

mennesker som da rammes. Båtene skal ikke sikres i bukkene. Båtforeningen 

setter inn en oppgave i års hjulet til båtforeningen, hvor vi minner 

medlemmene på fortøyninger og bruk av bukker. 

• Viktig å tenke at vi i foreningen og styret «jobber dugnad». Alle må bidra. I 

forhold til rekruttering inn i videre verv også. Vi må dra lasset sammen. Det 

nevnes at det er mye kompetanse representert. Hvis vi får til ett enda bedre 

samhold, så blir vi som forening «sterkere og bedre».  Det skrytes av 

vedlikeholdsleder Jon Vidar L i forhold til dugnad som organiseres og 

gjennomføres.  

• Det er ikke meldt inn noe tyveri i år. Lyset i båthavna har nok i tillegg til porten, 

en fin preventiv effekt. 

• Køordning i forhold til inn og utslipp av båt. Slik det er nå, har det vært litt 

uforutsigbart i forhold til at det kan ta litt lang tid/ kø. Det er en del hensyn i 

forhold til at det er noen båter som «må» ut før andre. De som har ansvar for 

dette – skal se på dette, men det er viktig å vite at dette også er 

dugnadsjobbing. Er det dårlig vær kan det være at ingen kommer, andre dager 

veldig mange/ for mange. Snakket om ulike løsninger. Det er gutta i teknisk 

som må snakke om/ se om de kan finne en bedre løsning.  

• Det ble spurt om båtstørrelser i havna nå og tidligere. Styret i Båtforeningen 

har allerede snakket om det å tilpasse plassene etter forespørsel.  

• Markering i sundet skjer også denne våren. Styret kan se på om vi kan 

montere refleks eller solcelle på toppen av stakene.  

 

for Skjærviken båtforening 

 

Gerd Runhovde 

Sekretær 


